

carit KONGRESS

DIE DIGITALE REVOLUTION DER AUTOMOBILINDUSTRIE

28. September 2016 – IAA Hannover



Dr. Jan Wehinger

Senior Manager

MHP – A Porsche Company



Vita

Dr.-Ing. Jan Wehinger ist studierter Wirtschaftsingenieur Maschinenbau und promovierte an der TU Braunschweig zum Thema „Management lebenszyklusorientierter Innovationssysteme“. Nach verschiedenen Stationen bei der Volkswagen AG (Zukunftsforschung Technologiefrüherkennung und Innovationsmanagement, Volkswagen Coaching) wechselte er zu MHP – A Porsche Company und verantwortet dort als Senior Manager den Bereich Digital Innovations & Frontloading.

carit CONGRESS

THE DIGITAL REVOLUTION IN THE AUTOMOBILE INDUSTRY

September 28, 2016 – IAA Hanover



Dr. Jan Wehinger

Senior Manager

MHP – A Porsche Company



Vita

Dr. Jan Wehinger studied industrial and mechanical engineering and earned his doctorate in engineering at the Technical University Braunschweig on the topic of „Management Life Cycle-oriented Innovation Systems.“ After various positions at Volkswagen AG (future research, early technology recognition, and innovation management), he moved to MHP – A Porsche Company, where he is a senior manager responsible for the Digital Innovations & Frontloading.